

**SOFITEL HAMBURG ALTER WALL  
FACILITIES**

- 241 GUEST ROOMS  
INCLUDING
- 8 JUNIOR SUITES
- 9 PRESTIGE SUITES
- 1 OPERASUITE
- TICINO RESTAURANT
- SEAGULL RESTAURANT
- LE BISTRO DU SOFITEL
- SEVEN HEADS BAR & LOUNGE
- LE CAFÉ
- 19 MEETING ROOMS  
INCLUDING
- BUSINESS CENTER
- SEAGULL WELLNESS & SPA WITH FITNESS CENTRE,
- SAUNA AND POOL WITH WATERFALL
- INDOOR PARKING
- "CLEFS D'OR" CONCIERGE



ALTER WALL 40 - 20457 HAMBURG - GERMANY  
TEL: +49 (0)40 369 500 - FAX: +49 (0)40 369 50 1000 - H5395@SOFITEL.COM

YOUR INSPIRED MEETING PLANNER  
CONTACT INFORMATION: H5395@SOFITEL.COM

[WWW.SOFITEL.COM](http://WWW.SOFITEL.COM)

PHOTOS © NORBERT MEISE, CARSTEN WITTE, FABRICE RAMBERT



**SOFITEL HAMBURG  
ALTER WALL**

Make your conference in Hamburg an experience: with more than 10.764 sq. ft (1.000 m<sup>2</sup>) of meeting room space at its disposal, the InspiredMeetings™ concierge team at the Sofitel Hamburg Alter Wall ensures events and conferences run without a hitch.

**SOFITEL INSPIRED MEETINGS**

So wird Ihre Konferenz in Hamburg zum Erlebnis:  
Auf mehr als 1.000 m<sup>2</sup> Tagungsfläche sorgen die InspiredMeetings™ Concierges im Sofitel Hamburg Alter Wall für den perfekten Ablauf von Events und Konferenzen.



*Maßgeschneiderter Tagungsservice von Sofitel InspiredMeetings™  
Turn your Meetings in Hamburg into InspiredMeetings™*



*The Boardroom*



*The Seagull Wellness & SPA*

*Inspired by you,  
Staged by us*

Sofitels Tagungsadressen verbinden typisch französisches Flair mit regionalem Charme und bieten einen fantastischen Rahmen für kreative Business-Meetings. Von Aufsichtsrats- und Vorstandssitzungen über hochkarätige Firmenseminare bis hin zu Konferenzen von Weltrang überlassen wir nichts dem Zufall. Unsere InspiredMeetings™ Eventplaner gestalten Ihre Veranstaltung bis ins letzte Detail, inklusive neuester Tagungs- und Videokonferenztechnik sowie Dolmetscherkabinen.

InspiredMeetings™ are organized by experts who capture the essence of your project in order to make your event unique and personalized. An event where Life is Magnifique. Committed to building completely successful and tailored meetings and events, your dedicated InspiredMeetings™ team will suggest creative and custom-made banqueting options, customize the environment with modern and high tech equipment to fit your needs, recommend innovative activities to stimulate your participants and... much more.

*Refined Meeting Rooms*

Das Sofitel Hamburg Alter Wall vereint für Sie maßgeschneiderten Tagungsservice mit französischer Eleganz und stilvoll inszenierter lokaler Verbundenheit. In allen 19 klimatisierten Tagungsräumen empfängt Sie Hamburger Tageslicht durch große Fenster und vom eindrucksvollen Saal 2 fällt Ihr Blick sogar auf das prachtvolle Rathaus. Ein Ambiente wie gemacht für einzigartige Veranstaltungsformate, die von exklusiven Board Meetings bis hin zu rauschenden Galas für 400 Personen reichen können. Unsere InspiredMeetings Concierges und Eventplaner stimmen alle Details auf Ihre persönlichen Bedürfnisse ab.

The Sofitel Hamburg Alter Wall combines a tailored conference service with French elegance and stylishly incorporated nods to the local region. The wide windows in all 19 air-conditioned conference rooms let in plenty of Hamburg light, while from the impressive Saal 2 hall you'll even be able to catch a glimpse of the splendid Rathaus. And all with an atmosphere that was made for unique event formats, ranging from exclusive board meetings to glittering galas for 400 people. Our InspiredMeetings concierges and event planners will customise all the details to suit your personal requirements.

*Unique and Tailor Made Banqueting*

Gerne stellen wir für Sie jeweils das passende Menü zusammen - ob feinste Gourmet-Küche oder leichte Snacks zur Unterstützung erfolgreicher Brainstormings. Je nachdem wie viel Zeit Sie für Ihre Pausen einplanen möchten, servieren wir Ihren Lunch in 30, 45 oder 60 Minuten - garantiert!

Fine banqueting is available in all our meeting rooms and in a private area of our restaurants. We can define a tailor-made menu according to the context and the objectives of your meeting, be it fine gourmet cuisine or light lunches that will not interrupt the flow of fruitful brainstorming. We offer 30, 45 or 60 minute guaranteed lunch service depending on the time you want to devote to it.

*Magnifique Facilities*

Das Hotel befindet sich im Herzen der Altstadt, direkt am malerischen Alsterkanal. Es besticht durch höchsten Luxus und Komfort und bildet den idealen Ausgangspunkt zur

Entdeckung der Stadt oder für Shopping-Touren durch die exklusiven Geschäfte am Jungfernstieg. Die zeitgenössische Eleganz, die Raffinesse der Zimmer und die Qualität der vielen Serviceleistungen in Kombination mit der französischen Lebensart machen das Sofitel Hamburg Alter Wall zu einer Top-Adresse. Die 241 Zimmer und 18 Suiten wirken geräumig, hell und behaglich. Exquisite Badezimmer und das komfortable MyBed™-Konzept sorgen dafür, dass jeder Aufenthalt zu einem Wohlfühl-Erlebnis wird.

The hotel is located in the heart of the historic district, along the lovely Alster canal. Offering all the luxury and comfort of the renowned French Art de Vivre, it's the perfect place to start an adventure, or shop at the sumptuous stores around the shopping miles Jungfernstieg. The contemporary elegance of its architecture, the refinement of its guest rooms, and the conviviality of all its many services combine to make the Sofitel Hamburg Alter Wall the unequivocal favourite address. The 241 guest rooms and 18 suites inspire a feeling of open space, natural light and pure comfort. The exquisite bathrooms and soothing MyBed™ concept make each stay an unforgettable experience in a refinement, serenity and absolute wellbeing.



*241 Guestrooms and Suites*